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Agata Wilczek

Radna Rady Miejskiej

Konstancin- Jeziorna, dn.05 .05.2023 r.
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Pan Kazimierz Jańczuk

Burmistrz Gminy Konstancin- Jeziorna

Szanowny Panie Burmistrzu,

In tery ela cia

Od kilku lat w naszej gminie poruszany jest temat sygnalizacji świetlnej na
skrzyżowaniu ul. Warszawskiej i ul Mickiewicza.

Jakie działania podjął Urząd Gminy aby ta sygnalizacja powstała?

Czy zostały podpisane z Mazowieckim Zarządem Dróg Wojewódzkich stosowne
porozumienia co do budowy lub zgód na budowę w/w sygnalizacji?

Proszę podać termin montażu sygnalizacji na skrzyżowaniu ul. Warszawskiej

z ul. Mickiewicza.?

( Przebudowa szkoły w Słomczynie dobiega końca, po przebudowie przybędzie dzieci. Szkoła
nie posiada bezpiecznej ścieżki rowerowej do dojazdu.

Jakie działania są podjęte przez Urząd Gminy aby ścieżka rowerowa powstała?

Proszę podać termin wybudowania ścieżki rowerowej przy szkole w Słomczynie?

Z pow żanieiri,.


